
REFERAT FRA ELEVRÅD 31.03.2025 

 

Tilstede: Helene, John, Terese, Nikolay, Nils, Enya, Malin-Elise (vara) og Ludvig. 

 

Saksliste:  

- Info om tidligere elevrådssaker 

- Bygging av gang- og sykkelsti. 

- Satsningsområde skoleåret 2025-2026 

- Saker fra 4. klasse 

- Saker fra 5. klasse 

- Saker fra 6. klasse 

- Saker fra 7. klasse 

 

Info om tidligere saker: 

- Status søknader: 

o Fått innvilget søknad fra Eidekameratene. Hurra! 

o Ikke fått svar på søknad fra FAU og Eide sanitetsforening 

- Staus andre saker 

o Kommuen har være og sett på muligheten for ronser på nedre plan. Er ikke 

mulig pga fallunderlaget må være så stort og slik plass har vi ikke. De vil helelr 

se på en løsning med å gi oss noen annet. Nytt lekestativ, hinderløype eller 

ligenende. De skal fylle på masse under ronsene vi allerede har så det blir 

enklere å rekke opp.   

o Lyddempere i klasserom er meldt inn som ønske til kommunen, avventer 

tilbakemelding her. 

o Vi har fått en forespørsel om å plasser en fyrlykt i skolegården, avventer 

tilbakemelding på dette fra kommunen.  

Bygging av gang- sykkelsti: 

- Endelig skal det bygges gang-sykkelsti fra Omre og helt ned til Homborsund-brygge. 

Det blir bra. De går i gang med arbeidet til høsten 

- Eivind har hatt et godt møte om dette med Agder fylkeskommune, Grimstad 

kommune, Trygg trafikk og Eide barnehage. 

- I den forbindelse har vi i elevrådet sett på bilder av tiltenkt skolevei for de som går til 

skolen. De fleste veiene blir slik de allerede er i dag. 

- Veien inn til Homborsund vil stenges i perioden det bygges ny bro. Da blir det 

omkjøring ved Eide kirke. 

- Vi må regne med mer trafikk til skolen, derfor skal det gjøres forbedringer med 

droppsone, lage gangvei fra droppsone og til skolegård, tydeligere skilting og 

veimerking.  

- Agder fylkeskommune og Trygg trafikk vil komme ut på foreldremøte i oppstarten av 

neste skoleår og vil ut i klassene for å informere. De ønsker også besøk av elevene 

for å undervise noe om hvordan man bygger vei.  

 

 



Presentasjon av satsningsområdene for neste skoleår: 

- Leseopplæring: Vi har fortsatt fokus på god leseopplæring og hyppig kartlegging for 

å tidlig kunne sette inn tiltak for de som trenger det 

- Digitale ferdigheter: I en digital verden er det viktig med gode digitale ferdigheter, og 

være klar over fordelene og ulempene.  

- Lek: Lek skal timeplanfestes for alle trinn. Frilek og styrte aktiviteter. Lek er viktig 

uansett alder. I lek stilles ingen krav eller retningslinjer og alle kan være seg selv! 

Saker fra 4. klasse: 

- Mindre lekser 

- Mer tid til leksehjelp 

- Lekeøkt med hele skolen 

- Sykkelbane 

- Sykling som TL-lek 

Saker fra 5. klasse: 

- Mer tur/uteskole 

- Klassekasse 

- Lyddempere til alle klasserom 

- Stopp med lekegrupper 

- Stå do/pissoar 

- Trampoliner 

- Nye stoler 

- Inne i dårlig vær  

Saker fra 6. klasse: 

- Ulikt skoleutstyr 

- Nye/fikse opp sykkelstativer 

- Feiebrett/kost 

Saker fra 7. klasse: 

- Sandvolleyballbane 

- 17. mai tog- barnas stemme. Her var det mye engasjement! 

o Dårlig at kommunen og FAU ikke hørte på barna først 

o Det er liksom barnetoget som er 17. mai for oss.  

o Mange foreldre som også gleder seg til å se barna sine i toget og barn som vil 

se foreldrene sine vinke. 

o Hvis man har mange barn kan man ikke være forelder i toget for alle barna 

sine. 

o Mange andre steder man kunne kuttet penger enn på akkurat 17.maitoget 

o 1. klassinger får ikke opplevd å gå i tog 

o Mange i BUK er uenig med kommunen i at det skal kuttes i 17.maitog. 

 

Eivind tar med seg noen av sakene til lærerne og sjekker opp i andre. Noen av sakene må vi 

la ligge. Det er viktig at man i klassens time ikke har fokus på å lage en «shoppingliste» til 

elevrådet, men fokus på fellesskapet og hva som er bra for alle på store og små på skolen.  

Referent: Eivind og John  


